

## Enduring Words For Day's End

Edith Stein was born Jewish in 1891 in Germany. As a teenager she became an atheist, but began to doubt atheism through friends who had become Christians. At age 29, she came to faith in Christ through reading the autobiography of St. Teresa of Avila. Edith was murdered by the Nazis in 1942 at Auschwitz. Previous AOs on Stein's thoughts proved helpful to many, so we share them again (edited):

"When you look back over the day and see how fragmentary everything has been, and how many of your plans have gone undone, as well as all the reasons you have to be embarrassed and ashamed -- just take everything exactly as it is, put it in God's hands and leave it with Him.

"Then you will be able to rest in Him -- really rest -- and start the next day afresh."



*Coffee/tea thought:* May each of us be encouraged and comforted by Edith Stein's grace-filled words.

John

## 每天结束的时候

爱蒂·史丹茵是个犹太人，1891 年生在德国。十几岁时，她成了一个无神论者，但之后因为她的一些朋友成了基督徒，她对无神论开始了怀疑。29 岁的时候，她读阿韦拉的特莱莎修女的自传，结果信了耶稣。1942 年爱蒂被纳粹在奥斯维兹的集中营杀害。我们以前分享过她的话，许多人觉得很受帮助。今天我们再分享几句她的话：

" 当你回头看每天的生活，那么多的事情，杂乱没有头绪，多少计划没法完成，想想自己都觉得羞愧，不好意思，不过呢，你尽可以把这些事原原本本交给上帝，放在他手里。

这样你就可以在他里面安息，明天又会是崭新的一天。 "



随想：愿爱蒂这满有恩典的话成为我们的鼓励和安慰。

史建恩